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Referat fra Styremøte 
i 

Nordbyhagen Velforening 
 
 

Dato:   06.juni 2015 
Tid:   kl.: 19:30 
Sted:   Kristian Hannestad 
 
Til stede: Kristian Hannestad (leder), Hanne Prestaasen (styremedlem), Marie Lauritzen 

(styremedlem), Helene Ingand (styremedlem), Antero Wallinus-Rinne 
(styremedlem), Torleif Sjølie (styremedlem), Terje Moen (styremedlem) 

 
 
Ikke til stede:  Rune Stangeland (styremedlem), Sunnyi Sørstrønen 
 
Neste møte  18.august 
Tid: kl:19:30 
Sted:    Kristian Hannestad 
 
 
1. Referent til møtet 

Helene Ingand 
 

2. Gjennomgang og signering av referat fra forrige styremøte 
Ok 

 
3. Attestasjon av faktura 

Rødningsby, Fakturanr 2015020 kr 29 068,75,- 
Rødningsby, Fakturanr 750886 kr 52 537,50,- 
Rødningsby, Fakturanr 15-06 kr 74 700,- 
Rødningsby, Fakturanr 750887 kr 30 706,- 
Storen AS, Faktura nr 3792, kr 13 538,- 
Storen AS, Faktura nr 3747, kr 1950,- 
Gausdal, Faktura nr 2688762, 2590,54,- 
Gausdal, Dato 08.05.2015, 1 074,75,- 
NorEngros, Fakturanr 9010799290, 143,31,- 
Rema 1000, kvitt nr 163145 kr 1093,76,- 
Plantasjen, Kvittnr 216112, 995,- 
Hafslund, 1338107, 4 063,19,- 
Hafslund, 1338103, 4 875,33,- 
 

4. Saldo på konto 
Saldo på konto per 23.04.15 kr 940.557,99,- 

 
5. Økonomi / regnskap / lister/ kontingenter 

Inkassovarsler for utestående kontingenter er sendt. Adresser sjekkes på det som er kommet i 
retur i neste møte.  
Årets faktura sendes ut i slutten av juni. 
 

6. Diverse 
Huskestativ Hesteskoen (Thorleif) 
• Huskestativet skal bestilles etter sommerferien.  
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Fornyelse av bommene i borettslaget (Terje) 
• Innhente prisforslag 
 
Velkomstskilt (Terje) 
• Utforme nye skilt. Kristian spør om Rune kan utforme skiltet. 
 
Bom fra Hesteskoen mot Tyrivegen (Terje) 
• Vurdere å sette opp ny bom som gjør at barn må gå av sykkelen (i dag holder barna for høy fart 

inn i Tyrivegen) 
 
Veiene (Helene/Hanne) 
• Torleif sjekker status fra Kommunen i forhold til tog undergangen ved Nordby. Det er rykter om 

en bilvei fremfor gå/sykkelvei. Helene sjekker status på fartsmåling i Travbanevegen, som ble 
lovet av Kommunen i fjor.  

  
Grendeplassprosjekt (Hanne/Helene) 
• Nytt møte i juni. Det kom med flere i gruppa etter årsmøtet. Det skal sendes søknad om midler til 

plassen fra Kommunen. Vi har ikke fått avklaring på om vi mottok midler fra DNB Stiftelsen. 
 
Snøfall fra garasjetak 
• I år har vi betalt 20.000,- for snø fra garasjetak til enkelte beboere. Det vurderes om disse skal 

ta regningen for denne utgiften da vellet gjentatte ganger har oppfordret til å montere snøfanger. 
 
Private veier i vellet (ansvarlig Thorleif) 
• Undersøke mer rundt begrunnelsen for hvorfor dette området er privateid av Vellet fremfor  

Kommunen (rundt 3,5 km privat vei). Vi ønsker at Kommunen skal ta over eieransvaret for 
veiene. Kristian sjekker opp dokumentasjonen og gir dette til Torleif. 

 
Nettsiden (Rune) 
• Se gjennom nettsiden til neste gang.  
 
Årets møter 
 
Første tirsdagen hver mnd 
Tirsdag 18.august  
Tirsdag 1.september  
Tirsdag 6.oktober 
Tirsdag 3.november 
Tirsdag 1.desember 
 
 
 
Nordbyhagen Velforening   Jessheim, ___________________ 
 
 
___________________ ____________________  ____________________ 
Kristian Hannestad  Rune Stangeland   Helene Ingand 
Styrets leder   Styremedlem    Styremedlem 
 
  
____________________ ___________________  ____________________  
Antero Wallinus-Rinne Terje Moe    Hanne Prestaasen  
Styremedlem   Styremedlem    Styremedlem  
 
 
____________________ ____________________  ____________________ 
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Marie Lauritzen  Sunyi Sørstrønen   Thorleif Sjølie  
Styremedlem   Varamedlem    Styremedlem 
 
 
 
 
 
 
 


